
 

Zápisnica 
 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach konaného dňa  

29. 05. 2024 o 17:30 hod. v budove Obecného úradu Bašovce 

 

 
Prítomní:  

Sandra Borovská – starostka obce, Eva Gvuščová – zástupkyňa starostky obce a poslankyňa 

obecného zastupiteľstva, Marek Melicher – poslanec obecného zastupiteľstva, Tomáš Garžík – 

poslanec obecného zastupiteľstva, Simon Snopek – poslanec obecného zastupiteľstva, , Ing. 

Dominika Uhlíková – ekonómka, administrátorka obce, Ing. Anna Dekanová – hlavná 

kontrolórka obce 

 

Neprítomní: 0 

 

Hostia: Markech Patrik, Macová Mária, JUDr. Pavol Šramko 

 

Program: 

1. Zahájenie, schválenie programu zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice. 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

4. Návrh VZN č. 1/2024 o niektorých podmienkach držania psov  

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2024  

6. Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2023, 

stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce za rok 2023 

7. Schválenie tvorby rezervného fondu  

8. Informácie k čerpaniu rozpočtu k 14.05.2024 

9. Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 

10. Zásady hospodárenia s majetkom obce Bašovce 

11. Zámer kanalizácia 

12. Žiadosti od občanov 

13. Návrhy od poslancov 

14. Rôzne 

15. Diskusia 

16. Záver 

 

Bod č. 1 Zahájenie, schválenie programu zasadnutia 



V úvode 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach starostka obce Sandra Borovská 

privítala prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva a hostí, poďakovala im za účasť 

a otvorila 2. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bašovciach konaného dňa 29. 05. 2024 

o 17:30 hodine v budove OcÚ Bašovce. Starostka Obce zároveň skonštatovala, že sú prítomní 

všetci poslanci a zastupiteľstvo je tak uznášania schopné. Pozvánka s programom bola 

zverejnená na webovej stránke obce, zároveň bola každému poslancovi doručená spolu 

s materiálom k prejednávaným bodom programu pred zasadnutím Obecného zastupiteľstva. 

K uvedenému programu bola žiadosť a pripomienka prokurátora prejednať bod programu č.4 - 

Návrh VZN č. 1/2024 po jeho príchode. 

 

Uznesenie č. 8/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach  s ch v a ľ u j e  program rokovania zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva, podľa predloženého návrhu bez výhrad. 

 

Za: Eva Gvuščová, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek, Eva Svetlíková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

Starostka obce vedením zápisnice poverila ekonómku obce Ing. Dominiku Uhlíkovú, za 

overovateľa bola určená poslankyňa Eva Svetlíková.  

 

 

Bod č. 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva 

Starostka obce konštatovala, že uznesenia prijaté na 2. zasadnutí Obecného zastupiteľstva v 

Bašovciach, ktoré sa konalo dňa 11. 03. 2024, boli splnené. 

Uznesenia sú chvaľované priebežne počas rokovania. 

 

Uznesenie č. 9/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach s ch v a ľ u j e  zapisovateľku a overovateľku zápisnice a    

b e r i e  n a  v e d o m i e   kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva. 

 

Bod č. 4 Návrh VZN č. 1/2024 o niektorých podmienkach držania psov  

Starostka obce v tomto bode predniesla protest prokurátora proti VZN o niektorých 

podmienkach držania psov na území obce Bašovce, prijatému obecným zastupiteľstvom obce 

dňa 05.12.2003, účinné od 01.01.2004.  

Na zasadnutí OcZ bol prítomný aj prokurátor Okresnej prokuratúry Piešťany JUDr. Pavol 

Šramko, ktorému bolo udelené slovo. Informoval poslancov OcZ, že vykonal previerku stavu 

zákonitosti VZN týkajúceho sa podmienok držania psov v zmysle zákona č. 282/2022 z. z. Na 

základe previerky boli zistené nedostatky, ktoré sú uvedené v protokole o vykonaní previerky, 

na ktorý nadväzuje aj samotný protest prokurátora. Navrhuje napadnuté VZN zrušiť alebo 



zmeniť tak, aby bolo v súlade so zákonom. Poslanci OcZ súhlasili s návrhom prokurátora 

Okresnej prokuratúry. 

 

Uznesenie č. 10/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach vyhovelo protestu prokurátora Okresnej prokuratúry 

Piešťany JUDr. Pavla Šramka a ruší VZN prijaté 05.12.2003 o niektorých podmienkach 

držania psov na území obce Bašovce. 

Starostka obce predniesla pripomienku občana Moniky Mračnovej zo dňa 21.05.2024 

k navrhovanému VZN č. 1/2024 (vypustenie textu  §4 odseku 1 písm. b) návrhu VZN č. 1/2024) 

a vyzvala poslancov k diskusii k doručenej pripomienke.  

Uznesenie č. 11/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach akceptuje prijaté pripomienky Moniky Mračnovej zo dňa 

21.05.2024 k navrhovanému VZN č. 1/2024 . 

Následne starostka obce predniesla návrh nového VZN č. 1/2024 o niektorých podmienkach 

držania psov na území obce Bašovce, ktoré bolo spracované na základe pokynu prokurátora 

Okresnej prokuratúry, a ktoré je v súlade so zákonom a so zmenou v zverejnenom znení návrhu 

VZN č.1/2024, že §4 odseku 1 VZN znie ̋ voľný pohyb psa v Obci Bašovce je zakázaný na 

nasledovných miestach: chodníky a cestné komunikácie, vrátane parkovísk.̏ 

Uznesenie č. 12/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach  s ch v a ľ u j e  VZN č. 1/2024. 

 

Za: Eva Gvuščová, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek, Eva Svetlíková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Bod č. 5 Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2024  

 

Poslanci jednohlasne zobrali na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 

2. polrok 2024 a za rok 2024, v rámci ktorých hlavná kontrolórka obce Ing. Anna Dekanová 

konštatovala, že obec Bašovce pri výkone samosprávnych činností v 2. polroku 2024 a  

dodržiavanie príslušných všeobecne záväzných právnych predpisov a interných noriem pri 

hospodárení a nakladaní s majetkom obce. 

 

Uznesenie č. 13/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach  b e r i e  n a  v e d o m i e návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra za 2. polrok 2024. 

 

Bod č. 6 Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce 

za rok 2023, stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce za rok 2023 

Starostka obce pripomenula poslancom, že obec je povinná predložiť na schválenie obecnému 

zastupiteľstvu Záverečný účet obce Bašovce za rok 2023. Záverečný účet obce bol zverejnený 

na webovej stránke obce Bašovce. Hlavná kontrolórka obce Ing. Anna Dekanová vypracovala 

a predniesla Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce, ktoré bolo doručené 



poslancom prostredníctvom mailu a konštatovala, že záverečný účet bol vypracovaný v súlade 

so zákonom a navrhuje obecnému zastupiteľstvu záverečný účet schváliť bez výhrad. Následne 

pristúpili poslanci k hlasovaniu. 

Uznesenie č. 14/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach  s ch v a ľ u j e  záverečný účet Bašovce a celoročné 

hospodárenie obce za rok 2023 a b e r i e  n a  v e d o m i e stanovisko hlavného kontrolóra 

k záverečnému účtu obce Bašovce.. 

 

Za: Eva Gvuščová, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek, Eva Svetlíková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Bod č. 7 Schválenie tvorby rezervného fondu  

Obec vytvára rezervný fond vo výške určenej zastupiteľstvom, najmenej však 10 % z prebytku 

rozpočtu zisteného podľa § 16 ods. 6. Ak obec nevytvára iné peňažné fondy a vyvára len 

rezervný fond, v takom prípade tvorba rezervného fondu je vo výške 100 % z prebytku rozpočtu 

zisteného podľa § 16 ods. 6. Výsledkom celoročného hospodárenia obce bol prebytok vo výške 

136 824,43 €, ktorý starostka obce a hlavná kontrolórka navrhuje použiť v celkovej výške na 

tvorbu rezervného fondu.  

Uznesenie č. 15/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach  s ch v a ľ u j e  tvorbu rezervného fondu. 

Za: Eva Gvuščová, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek, Eva Svetlíková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Bod č. 8 Informácia k čerpaniu rozpočtu k 14.05.2024. 
 

Starostka obce vyzvala hlavnú kontrolórku k vysvetleniu príjmov a výdavkov obce 

k 14.05.2024. K čerpaniu rozpočtu neboli žiadne pripomienky zo strany poslancov. 

 

Uznesenie č. 16/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach b e r i e  n a  v e d o m i e informácie k čerpaniu rozpočtu 

k 14.05.2024. 

 

Bod č. 9 Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 

 
Starostka obce vyzvala hlavnú kontrolórku obce, aby informovala prítomných poslancov 

ohľadom úpravy rozpočtu č. 2 na rok 2024 a niektorých položiek, ktoré bolo nutné opraviť a 

zodpovedala na položené otázky. Úprava rozpočtu a položiek, ktoré bolo potrebné upraviť boli 

mailovou komunikáciou vopred zaslané poslancom. K zmene rozpočtu neboli ďalej žiadne 

pripomienky. Poslanci hlasovali o schválení Rozpočtového opatrenia č. 2/2024, ktoré bolo zo 

strany poslancov v hlasovaní jednohlasne schválené.  

 

Uznesenie č. 17/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach  s ch v a ľ u j e  rozpočtové opatrenie č. 2/2024. 



 

Za: Eva Gvuščová, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek, Eva Svetlíková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Bod č. 10 Zásady hospodárenia s majetkom obce Bašovce 

 
V bode č. 10 zasadnutia poslanci rokovali o návrhu Zásad hospodárenia s majetkom obce, ktoré 

bolo prejednané v prvom zasadnutí obecného zastupiteľstva 11.03.2024 s návrhom zmien od 

poslancov T. Garžíka, M. Melichera avšak hlasovanie bolo na predchádzajúcom zastupiteľstve 

nerozhodné, keďže dvaja poslanci hlasovali za a dvaja proti. Starostka obce vyzvala poslancov 

k schvaľovaniu zásad hospodárenia s majetkom obce v pôvodnom navrhovanom znení, ktoré 

bolo odsúhlasené. 

 

Uznesenie č. 18/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach  s ch v a ľ u j e  zásady hospodárenia s majetkom obce 

Bašovce. 

 

Za: Eva Gvuščová, , Simon Snopek, Eva Svetlíková 

Proti: Tomáš Garžík, Marek Melicher 

Zdržali sa: 0 

 

Bod č. 11 Zámer kanalizácia 

 
Starostka oboznámila poslancov o aktuálnom stave a zámere s kanalizáciou, taktiež 

informovala o komunikácií s občanmi ohľadom financovania prípojok (zaústenia), ktoré sú na 

obecnom pozemku po hranicu súkromníkov.  

V tomto bode vystúpila pani Macová ako hosť na OcZ, ktorá nesúhlasila s financovaním 

prípojok obcou,  nakoľko v prvej etape výstavby, ktorej boli súčasťou  museli súkromníci   

znášať náklady na vybudovanie prípojky.  

Starostka oboznámila OcZ a hostí, že pred zasadnutím v tejto veci ešte komunikovala 

s právničkou, ktorá ju oboznámila, že momentálne je v účinnosti  nový zákon , ktorý ukladá 

povinnosť vlastníkovi verejnej kanalizácie vybudovať zaústenie po hranicu súkromného 

pozemku, avšak iba do 10m, ak sa nedohodne so súkromníkom inak. V období kedy sa 

realizovala prvá etapa  žadateľ o prípojku musel náklady na vybudovanie znášať.  

V tomto bode bolo dohodnuté mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva k projektu 

kanalizácia. 

 

Bod č. 12 Žiadosti od občanov 

 
Na obecný úrad boli doručené štyri žiadosti od občanov k návrhu vybudovania verejného 

osvetlenia a kanalizácie od Natálii Urbanovej a Matúša Vavrinca, na základe žiadostí 

oboznámila starostka obce s cenovými ponukami k verejnému osvetleniu a vyzvala poslancov 

k diskusii. Poslanci súhlasili so zriadením verejného osvetlenia a taktiež sa dohodli, aby 

starostka obce dala vypracovať cenové ponuky aj na ďalšie miesta v obci, kde je potrebné 

dobudovanie. 

Ohľadom  verejnej kanalizácie v tejto časti obce, starostka informovala poslancov, že na 

základe zistenia, merania pre túto časť je finančne dobudovanie náročné, nakoľko je nutné 



použitie čerpacej stanice, ktorá stojí približne 70 000 EUR. Preto navrhla dobudovanie v tejto 

časti spôsobom podania žiadosti o dotáciu. Samozrejme stále je možnosť aby sa v tejto časti 

súkromníci mohli pripojiť prípojkou. 

 

Uznesenie č. 19/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach  b e r i e  n a  v e d o m i e žiadosti od občanov. 

 

Bod č. 13 Návrhy od poslancov 

 
V bode číslo 13 vystúpil poslanec Garžík s návrhom opravy bránky na cintoríne, následne 

starostka obce odpovedala a dodala, že bude vypracovaná cenová ponuka. Poslankyňa Eva 

Gvuščová navrhla vyčistenie priestoru okolo škôlky. Následne sa dohodla dobrovoľná obecná 

brigáda poslancov na vyčistenie priestoru okolo škôlky s dôsledku nedostatku pracovnej sily 

zabezpečujúcu starostlivosť o verejnú zeleň. 

 

Bod č. 14 Rôzne 
 

V rámci bodu č. 14 programu zasadnutia nemala starostka obce a ani poslanci žiadne ďalšie 

návrhy. Starostka obce preto prešla na ďalší bod programu a otvorila diskusiu. 

 

 

Bod č. 15 Diskusia 
 

V diskusii sa poslanci venovali rôznym témam. Poslanci tiež diskutovali o najbližších akciách, 

ktoré obec organizuje a to Deň rodiny, ktorý sa uskutoční 15.6.2024 poprosila poslancov 

o pomoc pri získavaní sponzorských darov pre obecnú akciu pre deti a zapojení sa pri 

organizácii. 

 

 

Bod č. 11 Záver 
 

Po skončení diskusie starostka obce poďakovala prítomným poslancom za účasť a ich 

pozornosť na 2. zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Bašovciach, ktoré zároveň týmto vyhlásila 

za skončené. 

 

 

V Bašovciach dňa 14. 06. 2024 

 

 

 

         ............................................. 

             Sandra Borovská  

       starostka obce Bašovce 

  

 

Zapisovateľ: Ing. Dominika Uhlíková 

 

Overovateľ zápisnice: Eva Svetlíková  


